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MĚSTO LETOHRAD
      Václavské náměstí 10, 561 51 Letohrad

       IČO: 00279129, DIČ: CZ 00279129, tel.: 465 676 420

Počet listů dokumentu: 5
Počet příloh/počet listů příloh: 1
Spisový znak a skartační znak/lhůta: 101.23; A/10
Č. j.:

Zápis z jednání Osadního výboru Kunčice konaného dne 15.8.2022 v budově
Kampeličky, č.p. 116

Přítomni:  Milan Šulc, Přemek Pokorný, Tomáš Stejskal, Pavel Petr, Přemek Krejsa, Jan Moravec
Omluvena: Petra Foglová

Hosté:        Jiří Moravec

Program:
1/ projednání postupu v již dříve nastíněných tématech vč. odezvy z města/úřadu,
2/ debata k aktuálnímu dění na Kunčicích.

Zápis:

Záležitosti uvnitř OV:

OV souhlasí s rozdělením příspěvku na činnost OV v roce 2022 na tyto akce (po 1000,-): Stavění máje,
BeatCamp, HBK, Posvíceňské honění kohouta, Rozsvěcení vánočních stromů.

Žádosti a výzvy k Městu:

uzavřené:

2019-11-11_01
OV žádá Město o pokračování redukce přerostlých tújí podél obecní cesty (vlevo v kopci při sjezdu od
Konzumu na horní konec, před č.p. 51 p. Havránka), které stále znepřehledňují dopravní situaci a ohrožují
bezpečnost zejména chodců.

2019-11-11_04
OV vyzývá Město, aby vyjednalo uvolnění své cesty pro plynulý průjezd/průchod před č.p. 51 (p. Havránka,
parcelní číslo 1349/10), která je v tomto místě zcela neprůjezdná kvůli dlouhodobě odstaveným
automobilům.

2019-11-11_06
OV žádá Město o zveřejnění statistik o objemu vytříděného odpadu „sběrem dům od domu“ (které jsou
základem pro uplatnění slev na poplatku za ukládání domovního odpadu) po katastrálních územích města pro
efektivní zacílení kampaně ke snížení skládkovaného objemu domovního odpadu.
Jak bylo již sděleno, systém VERA neumožňuje poskytnutí takových statistik.

2020-07-29_01
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OV žádá Město o dočasné umístění značky omezující rychlost na 30 km/h v úseku od Gaztermu po traktorku,
který je úzký, se stromy hned vedle vozovky, tj. významně zvyšující riziko střetu při vyšších rychlostech.
Neschváleno Policií ČR
OV žádá o flexibilní využívání dočasného omezení na 30 km/h při městských akcích a zhoršených
podmínkách na komunikaci (náledí/sněžení) a častější namátkové kontroly dodržování rychlostního limitu.
Nedoporučeno, předáno dopravní komisi

2020-07-29_03
OV žádá Město o opravu cesty od lávky přes Tichou Orlici k železničnímu přejezdu u Dietfurtu, která je ve
špatném stavu a ohrožuje bezpečnost uživatelů z celé střední části Kunčic, kteří ji s oblibou užívají, aby se
vyhnuli provozu po hlavních komunikacích. OV se také přimlouvá za opravu (do města pak navazující) cesty
od železničního přejezdu u Dietfurtu směrem k Distanci, kde mega-kaluž po dešti (podél železniční tratě)
téměř znemožňuje použití chodci a cyklisty.
Realizováno 09/2021

2020-07-29_04
OV se dotazuje Města na záměr, jak bude naloženo s lipovou alejí podél krajské silnice „v esíčku pod
Gaztermem“ (před č.p. 274 Hauptových) v souvislosti s projektem chodníku a budoucí modernizace
vozovky.
Vyřešeno.

2020-07-29_05a
OV se dotazuje na aktuální stav přípravy chodníku od Vančurových k Antikoru:
Trasa po Antikor realizována v 2022

otevřené:

2019-11-11_02
OV žádá Město o zajištění bezpečnosti provozu na kunčické „pouťové“ spojce, zejména v úseku naproti č.p.
13 Hubálkových, kde po vykácení porostu na svahu k řece hrozí (zejména při hustém náhradním provozu)
zřícení se s vozem do řeky.
Stav: viz přiložené sdělení Miloně Žižky z OMAI ze dne 20.9.2019
OV žádá o podrobnosti konkrétního návrhu řešení včetně uvedení termínu realizace.
Projektově řešeno do 06/2021, s realizací v rozpočtu 2021 nepočítáno.
OV žádá o možnost seznámit se s projektem a zaplánování realizace do rozpočtu na 2022.
OV bude seznámen s návrhem řešení po jejím obdržení
(Ing. Mlynář)
Z důvodu nového problému v podobě ujíždění svahu bude připravováno komplexnější řešení uvedené
lokality, v současné době je provedeno geodetické zaměření a geologické práce a čeká se na laboratorní
výsledky geologie a na základě těchto informací bude navržen postup pro zpracování projektu stabilizace
svahu  (Ing. Mlynář, srpen 2022)
OV je znepokojen dlouhodobým neřešením problému, zejména stav úseku „traktorka-odbočka na lávku“
považuje za velmi neuspokojivý.

2019-11-11_03
OV žádá Město o zatrubnění výtoku dešťové kanalizace pod č.p. 39 paní Kovářové směrem k řece, který zde
způsobuje masivní erozi a hrozí sesuv půdy.
Stav: viz přiložené sdělení Miloně Žižky z OMAI ze dne 20.9.2019
OV žádá o technické podrobnosti projektu a sdělení termínu realizace.
Projektově řešeno do 12/2021, s realizací v rozpočtu 2021 nepočítáno.
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OV žádá o možnost seznámit se s projektem a zaplánování realizace do rozpočtu na 2022.
OV bude seznámen s návrhem řešení po jejím obdržení
(Ing. Mlynář)
Bohužel, přes urgence se dosud nepovedlo zasmluvnit provedení projektových prací, již 3x obdobný scénář:
domluveno s projektantem, schůzka na místě, čekání na nabídku a namísto ní po čase odpověď, že věc je
natolik komplikovaná, že do toho projektant nejde. Další předběžná domluva na schůzce na místě je s dalším
projektantem v září.  (Ing. Mlynář, srpen 2022)
OV bohužel pouze konstatuje, že odkládání řešení problém jen prohlubuje.

2019-11-11_05
OV vyzývá Město, aby pokračovalo v rekonstrukci propadajícího se kanalizačního vedení pod obecní
komunikací, která se stáčí kolem č.p. 97 pana Jiřího Moravce na horním konci při výjezdu na Verměřovice.
Stav: viz přiložené sdělení Miloně Žižky z OMAI ze dne 20.9.2019
OV žádá o nové jednání přímo s Jiřím Moravcem, který na neuspokojivou situaci stále upozorňuje.
Bylo projednáno se žadatelem, realizace zadána TS v průběhu 2021
(Ing. Mlynář)
Kritická část opravena (Ing. Mlynář, srpen 2022)
Podle OV odsouvání realizace opravy potrubí pod hlavní cestou povede k havárii a kolapsu dopravy.

2019-11-11_07
OV žádá Město o podrobnější informace ke způsobu a načasování dokončení kanalizace na horním konci,
resp. o nástin konceptu, jak bude zajištěno, aby bylo obyvatelům jasně řečeno, jak se mají zařídit
(i v soukromých plánech úprav svých nemovitostí).
Město posuzuje varianty řešení
(Ing. Mlynář)
Žádný posun v této věci není.  (Ing. Mlynář, srpen 2022)

2019-11-11_08
OV žádá Město z moci významného spoluvlastníka o prosazení VAK investice do modernizace vodovodu
pod cestou na dolním konci (od traktorky po vyměněnou část v roce 2019 u Gaztermu), kde se pravidelně
vyskytují havárie (jsou úseky, kde k opravám řadu došlo v 50-ti metrových intervalech).
Tento krok je nutno provést před modernizací vlastní vozovky, jejíž stav je vzhledem k intenzitě využívání
žalostný.
Toto je koordinováno
(Ing. Mlynář)

2020-07-29_02
OV žádá Město o opravu cesty od traktorky směrem k Ráji podél farmy Kubíček (nejprve asfaltové,
přecházející v polní/červenou turistickou) vč. vybrání příkopů, umístění srážek pro dešťovou vodu a renovaci
vyplaveného povrchu, aby při silnějších srážkách nedocházelo ke splavování hmoty do zatáčky nově
opravené krajské silnice pod traktorkou (zainteresování vlastníků/obhospodařovatelů přilehlých
zemědělských pozemků na trvalém efektu žádoucí).
realizováno
OV žádá o instalaci srážek pro odvod dešťové vody do vybraných příkopů, aby nedošlo k poničení nebo
odplavení svrchního materiálu.
Komunikace byla opravena, chybí doplnit či vybrat příkopy (je zadáno) a poté doplnit splavené části
povrchu, předpoklad realizace podzim 2022 (Ing. Mlynář, srpen 2022)

2020-07-29_05b
OV se dotazuje na aktuální stav přípravy chodníku Antikor-Konzum.
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Trasa Antikor-Konzum: dokončuje se projekt, bude požádáno o dotaci SFDI na rok 2023  (Ing. Mlynář, srpen
2022)

2021-05-17_01
OV žádá radu města o uvolnění 60.000,- na zhotovení nové pamětní desky u pomníku padlých ve světových
válkách 20. století naproti kunčickému kostelu, na kterých budou uvedena jména všech obětí (dle materiálu
bývalého kronikáře města na těch současných 6 jmen chybí).
Domnívám se, že není potřeba se ukvapovat, když ten pomník tam je v této podobě již několik desítek let a já
osobně jsem od rodin padlých nezaznamenala připomínky, že jejich příbuzný na desce chybí.  Pomník je
evidován jako válečný hrob. Pokud má OV zpracován grafický návrh podoby nové desky, nechť ho předloží.
Musí být celá deska nová, nestačí přidat další desku s chybějícími jmény? Myšlenka OV, zakopat původní

desky do země  - jak to OV myslí, že budou uloženy s úrovní terénu nebo že je zahrabou pod hlínu. Dále si
myslím, že by bylo vhodné mít více cenových nabídek, než jen jednu.
(Ing. Koblížková)
Rada města se touto záležitostí zabývala, pomník byl upraven a pamětní desky obnoveny v roce 2017.
Pokud jde o desku s oběťmi I. sv. války, tak ke zhotovení nejsou dosud relevantní podklady. Smysl má
uvedení osob s jejich daty narození a úmrtí, případně ze kterého čp. byli – tedy jasná identifikace, což dosud
není úplné a měl by osadní výbor dořešit. Pomník je kulturní památkou a i kdyby došlo k výměně desky za
novou, tak ty původní nelze někde zakopat, ale uložit do depozitáře muzea.
Osadní výbor se tím zabýval poprvé 11.11.2019 a bývalý kronikář Kamil Moravec uvedl, že chybí 5
kunčických občanů z I.sv. války (Čada, Hanzlíček, Mikyskové 3x) a A.Esser z II.sv. války, který je ovšem
uveden na desce na železničním nádraží (má být uveden 2x ?). U čtyřech občanů chybí rok narození, nebo
úmrtí, nebo oboje. Pokud rada města rozhodne, že se má zhotovit nová deska, musí tomu předcházet
výtvarný návrh od kamenické firmy; nevíme co se skrývá za nabídkou za 60.000,-Kč.
(p. Hatka)
Neřešeno. Město před 5 lety pamětní desky obnovilo a upravilo bezprostřední okolí pomníku. Podklady pro
doplnění jmen ani konkrétní grafický návrh, jak by si OV představoval jím navrhovanou úpravu provést,
nikdo zástupcům města nepředložil. (Ing. Hana Koblížková, srpen 2022)
OV se pokusí zajistit grafický návrh. Pokud některé dílčí údaje jsou nedostupné (a podle OV se je již
nepodaří přes dříve vynaložené úsilí dohledat), nevidí OV problém tuto skutečnost na deskách uvést např.
jako „neznámé“.

2021-05-17_02
OV žádá o opravu promáčkliny vozovky „Nad řekou“ za téčkem před Faltusovými/Kovářovými směrem
k Pokorným, která vznikla vjezdem nepřiměřeně těžké bourací techniky.
Požadavek předán TS s termínem realizace 31. 10. 2021
(Ing. Mlynář)
Neopraveno 2021, je zadáno TS realizace srpen 2022  (Ing. Mlynář, srpen 2022)

2021-05-17_03
OV žádá o opravu okapového žlabu na bývalé márnici na horním hřbitově a svedení dešťové vody do blízké
jímky (bývalé studny) k využití při zalévání květin na hrobech.
Opravu okapového žlabu jsem zadala TS Letohrad.  Úpravu bývalé studny pro jímání dešťové vody navrhuji
řešit až v rámci rekonstrukce hřbitova.
(Ing. Koblížková)
Na hřbitově je zaveden vodovod, využití starého prameniště a bývalé
studny souvisí s dokončením oplocení hřbitova, respektive jeho finančním zajištěním. Oprava okapového
žlabu je bez ohledu na tuto skutečnost na místě.
(p. Hatka)
Neopraveno, je zadáno, ale závisí to klempířovi, kdy si na tuto zakázku udělá čas. Snad se to do konce roku
2022 podaří zrealizovat.  (Ing. Hana Koblížková, srpen 2022)
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2021-05-17_04
OV žádá o umístění jedné lampy veřejného osvětlení (např. se solárním zdrojem) před březovou alej (směrem
od Kampeličky na horní hřbitov), která by přístupovou komunikaci ke hřbitovu dostatečně osvětlila a přitom
nenarušila pietu tamního prostoru.
Požadavek předán TS s termínem realizace 31. 12. 2021
(Ing. Mlynář)
Realizace odložena na podzim 2022  (Ing. Mlynář, srpen 2022)

2021-05-17_05
OV žádá o koncept rozšíření kunčického hřbitova. Situace je urgentní zejména kvůli ukládání uren, kde místa
v jeho horní pravé části jsou plně obsazena (lze využít bývalou márnici na kolumbárium?).
Na to, že na hřbitovech včetně kunčického nejsou místa pro ukládání uren, upozorňuji již několik let. OV
může žádat o koncept rozšíření, ale musí být trpělivý, protože zatím žádný neexistuje a dokud rada a
zastupitelstvo nerozhodnou, že se kunčický hřbitov rozšíří o urnové hroby a v rozpočtu neschválí finanční
prostředky (na zpracování projektové dokumentace, na realizaci), tak žádný koncept bohužel neobdrží.
(Ing. Koblížková)
V této věci nedošlo k žádnému posunu, neboť ZM v rozpočtu na rok 2022 neschválilo finanční prostředky na
rozšíření kunčického hřbitova, tedy nebylo zadáno zpracování koncepce či přímo PD.  (Ing. Hana Koblížková,
srpen 2022)

2022-08-15_01
OV žádá o vykácení keřů a dřevin zasahujících ze soukromých pozemků do obecních komunikací, čímž
dochází ke zúžení prostoru pro vyhýbání se vozidel a vyhrnování sněhu, snižuje se přehlednost a výhled na
dopravní situaci a jsou zakryty dopravní značky.

2022-08-15_02
OV doporučuje umístění zrcadla pro zlepšení výhledu na hlavní silnici při výjezdu ze spodní cesty (mezi
Novými a Chmelíčkovými, naproti Švecovým u Gaztermu), pokud se pro jeho pozici najde neškodné místo.

2022-08-15_03
OV žádá o zajištění pravidelného vybírání plných záchytných košů ve vpustích dešťové vody podél
komunikací (krajských).

2022-08-15_04
OV žádá o opravu lesní cesty na horním konci (kolem Štěpánkova statku, dále na Krchák a do Názadí) do
sjízdného stavu.

       Milan Šulc
předseda OV Kunčice

V Letohradě dne 30.8.2022

Přílohy:  Prezenční listina z jednání OV Kunčice
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